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Pkt 
 

Emne 

 Åbning og indledning 
 Formanden, Winnie Nielsen, åbnede mødet og ønskede alle velkommen.  

 

1. Valg af dirigent 
 Bestyrelsen foreslog Søren K. Andersen, som blev valgt. 

 
Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var indkaldt og beslutningsdygtig i henhold 
til vedtægterne.  
 
I alt deltog 24 personer fra 17 foreninger. 
 

2. Valg af referent 
 Ulrik Villadsgaard blev foreslået og valgt.  

 

3. Bestyrelsens beretning 
 Beretningen blev fremlagt af formanden Winnie Nielsen. 

 

• Foreningen har p.t. 30 medlemmer fra begge byer. 

• Vi arbejder videre med helhedsplanen for Karup-Kølvrå med kommunen, og selv om det 
går lidt trægt er noget dog færdigt bla. Hjemmeside, film om byerne, som blev afsløret til 
Byfesten, skolegårde renoveret og der vil ske en del mere hen over sommeren. 

• Der blev afholdt foreningsmøde i november med mange fremmødte og det var rigtig 
positivt , og der kom mange gode ting frem, omkring samarbejde og koordinering. 

• Møde afholdt med foreninger i Kølvrå som også var vældig konstruktivt og mange ting 
som vi måske ikke vidste kom frem. 

• Afholdt koordineringsmøde for seniorforeninger og dette vil fremadrettet blive gjort 
hvert efterår for at koordinere aktiviteter. 

• Karup-Kølvrå afholder den 15/5-23 fællesmøde for bypedeller i Kommunen, hvor de 
samles her og ser hvad bypedellerne her går og laver. 

• Vi har det kommende år haft følgende fællesarrangementer som Julemessen og 
Fastelavnsfest og mener det var en rigtig stor succes, som alle bakkede op om. 

• Den 10. maj afholder vi så Lokaldysten, som  i år starter ved Kølvrå Kultur- og Klubhus, og 
der håber vi rigtig mange vil deltage. 
 
Beretningen godkendt!  
 



 

    
 

4. Regnskabsforelæggelse og budget 
 Michael Højbjerg gennemgik regnskab for 2022. 

 
Regnskabet viser et lille overskud på kr.1.166,16. 
 
Kassen vedr. Multibane har kr. 51.511,00 
 
Budget for 2023 blev fremlagt.  
 
Se vedlagt regnskab og budget.  
 
Regnskab og budget godkendt! 
 

5. Fastlæggelse af kontingent for næste år 
 Bestyrelsen indstillede at vi kører videre med nuværende kontingent på kr. 150 /år/forening. 

 
Dette blev godkendt! 
 

6. Indkomne forslag 
 Der var ikke kommet nogle forslag. 

 

7. Valg til bestyrelse for 2 år 
 På valg var: 

 
Winnie Nielsen-modtager genvalg 
Ulrik Villadsgaard-modtager genvalg 
 
Martin Ditlevsen for 1 år. – overtager efter Jeanette Nørgaard, som forlader bestyrelsen. 
 
Alle 3 blev valgt! 
 

8. Valg af suppleant for 1 år 
 

 Lone Krause blev foreslået af bestyrelsen. 
 
Valgt! 
 

9. Valg af bilagskontrollant for 1 år 
 Jens Jørgen Jeppesen blev genvalgt. 

 

10.  Valg af bilagskontrollant suppleant for 1 år 
 Ole Aagaard blev genvalgt. 

 

11. Valg af repræsentant til Viborg Landsbysammenslutning fra Karup for 2 år. 
Michael Højbjerg blev genvalgt. 



 

    
 

12.  Eventuelt 
 Frank Larsen: 

Takkede de 12 personer som passer byflaget – det kører rigtig godt, men der kan altid bruges 
flere om nogen ønsker at være med. 
En enkelt kommentar fra salen omkring det sorte asfalt på det røde.  
  

 Afslutning 
 Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 
Formanden sluttede generalforsamlingen af med at takke dirigenten og de fremmødte, 
og give ordet videre til: 
 
Direktør for Børn og Unge ved Viborg Kommune, Søren Aakjær, som er ansvarlig for projektet i 
Karup. 
Søren fortalte lidt om projektet og alle de bump på vejen der har været med Corona og opsigelse 
fra medarbejdere, som havde med det at gøre ved kommunen. 
Projektet skal afleveres inden næste generalforsamling og vi kan se frem til et besøg af 
borgmesteren inden ferien. 
Der er dog sket en del bla. Hjemmeside, Film, startet op ved svømmebadet og skolegårde fornyet 
på Karup Skole. 
Kommunen vil rykke ud til os og hjælpe de som har stort behov. Der er bevilget ekstra penge fra 
en pulje om Social Investeringsbehov og det svarer 2 stillinger og vil blive startet op i august. 
Endvidere vil synligheden komme på Alhedestien, Svømmebadet, bedre skiltning og flagalle hen 
over sommer og efterår. 
 
Winnie takkede Søren for gennemgangen og fordi han ville deltage. 

 

 

 


